
 

SPF Vikbolandet 

Styrelsemöte 2014-11-26 

Plats: Östra Husby Bygdegård 

 

Närvarande: Monica Helgesson, Bengt Magnusson, Lars Andersson, Ulla 

Hagdahl, Anita Nyman, Inger Linderoth, Sven Aronsson, 

Gunilla Nensén-Johansson, Lena Nyholm och 

Jan-Erik Löwbom 

 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Monica Helgesson hälsade alla välkomna. Ett speciellt 

välkommen till Jan-Erik Löwbom från distriktet. Mötet förklarades 

öppnat. 

 

§ 2 Dagordning 

Dagordningen fastställdes. 

 

§ 3 Föregående protokoll 

Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 4 Föreningens ekonomi 

Föreningens ekonomi är stabil. 

Medlemsantalet var 2014-01-01 386 st och har under året ökat till  399 st.   

 

§ 5 Inkomna skrivelser 

Stadgar 

De nya stadgarna diskuterades. Vår förening ska inte ansluta sig till 

central uppbörd.  

 

Hemsidan 
Göran Carlsson avsäger sig ansvaret för hemsidan efter årsmötet. Jan-Erik 

Löwbom meddelade då att det kommer att bli en ny hemsida i september 

2015 och det vore olyckligt att byta ansvarig nu. Monica ska försöka 

övertala Göran. 

 

§ 6 Rapporter 

 Verksamhet 2014 
Verksamhetsberättelsen genomgicks. 

 



§ 7 Resor  

Till julmarknaden i Nora finns en plats kvar. 

Bengt har haft kontakt med Fritidsresor om en resa till Sardinien. Det 

kanske inte blir 2015 eftersom den ligger nära i tiden med resan till Högbo 

Bruk. 

 

Om vi inte får fullt på våra resor kan SPF-föreningarna samarbeta. 

 

§ 8 Nya ärenden och Övrigt 

Årsmötet 
Roland och Roger är bokade att stå för underhållningen. 

Mat från ICA, Östra Husby. 

Gunnel Sjöberg ska tillfrågas om hon kan baka kakor.  

Monica tar hand om lotteriet. 

Anmälan tas upp av Gunilla och Anita. 

 

Jan-Erik Löwbom 

Jan-Erik hade en hälsning från distriktet. Han talade om enkäten från 

ordförandekonferensen som visade att många föreningar tappar med-

lemmar. Det ska bli en inspirationsdag i distriktet den 13 januari på 

Fontänen i Linköping med föreläsare och med mycket aktiviteter där 

matfrågan och trygghetsboende ska tas upp. 

 

Jan-Erik fick fråga om distriktets ekonomi samt om nyblivna 65-åringar. 

Ett önskemål från oss är att få ta del av distriktets ekonomi t ex genom att 

bifoga ekonomirapporten till distriktsprotokollen. Fråga till distriktet 

angående eventuellt hyresbidrag. 

Förbundet sätter ut nyblivna 65-åringar på föreningens medlemssida. 

Femårsgåvorna har tagits bort ur stadgarna.  

 Någon form av utmärkelsetecken kommer senare.  

Nya loggan ska komma i december. 

Det är viktigt att SPF fortsätter att driva frågan mot kommunen angående 

trygghetsboende. 

 

Distriktsstämman blir den 25 mars i Folkborgen, Norrköping. 

 

Kaffe 
21 januari Inger 

 

 

 

 

 



 

§ 9 Avslutning 

 

Nästa styrelsemöte onsdagen den 21 januari 2015 kl. 13.00 i Östra Husby 

bygdegård.  

 

 

Ordföranden avslutade mötet. 

 

 

 

Vid protokollet: _________________ Justerat: _______________________ 

 Lena Nyholm Monica Helgesson 

 


